
Setkání 5.12.2023 

     Čtvrté setkání  parlamentu proběhlo jako obvykle první úterní ráno v měsíci. Hodně jsme 

bilancovali, jak se vydařili předchozí akce. 

     Plyšákový den byl příjemným zastavením při našem školním snažení. Ve škole se objevily 

plyšáci sotva měsíc staří a zároveň staříci z dob našich maminek a někdy i babiček. Počet 

plyšáků ve třídě často převýšil počet přítomných dětí. Velikost našich mazlíčků byla v rozpětí 

několika centimetrů až po obry v životní velikosti. 

     Svačinový den, který proběhl v prosinci a dobré svačinky připravili žáci 5. – 7. třídy, byl 

výborným restartem zdařilé a z dřívějších let známé školní akce. Příště by se rádi zapojili i starší 

žáci a vzali by si na starost i organizaci celé akce včetně finanční stránky.    

    Při dalším plánování akcí na leden byl schválený návrh na barevný týden, navržené barvy 

jsou zelená, červená, žlutá, modrá a oranžová.  

    Parlamenťáci se také dozvěděli o možnosti přihlásit do konce ledna jeden svůj zdařilý projekt 

do celorepublikové soutěže žákovských parlamentů. Nejlepší projekty budou oceněné, 

žákovské parlamenty se setkají v Senátu ČR.  

     

      

 

 

 


